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Gårdrenovering 

 

Vi har fortsat ikke hørt fra Gårdrydningskontoret siden december 1995, men det fremgår af 

Østerbro Avis den 19. juni, at man nu har besluttet at opdele det samlede gårdreno-

veringsprojekt i to adskilte dele, hvoraf vores del nu sagsbehandles i Borgerrepræsentatio-

nen (BR). Bilagsmaterialet til mødet i BR i torsdags er vedlagt, og det fremgår, at forslaget 

er i overensstemmelse med de indgåede aftaler, at forslaget nu vil blive udsendt til høring 

hos beboerne samt at anlægsarbejderne forventes afsluttet i foråret 1997. 

 

 

Rosenbed 

 

Det er aftalt med kommunens Parkafdeling, at vi indgår i et samarbejde, hvor vi bekoster 

planter til arealet, hvor dækningsgraven lå, og at kommunen forestår plantning og 

vedligehold. Der er tale om en midlertidig løsning, idet kommunen, når den kommer til 

penge, vil udarbejde et forslag til endelig udformning, der hænger sammen med den øvrige 

del af strækningen hen til Fredens Bro. Kommunen og vi har en fælles interesse i at sikre, at 

arealet beplantes i stedet for at blive anvendt til parkering, så vi forventer, at også den 

endelige udformning vil tilgodese vores ønsker, og at planterne i størst muligt omfang kan 

indgå i den endelige løsning. 

 

Beplantningen vil komme til at bestå af en blanding af to slags roser: 65 stk. Stanwell 

Perpetual og 35 stk. Belle Amour omkranset af vedbend: 400 stk. Hedera Hibernica Hestor. 

Da planterne allerede er reserveret til formålet, forventes beplantningen at ske så snart 

kommunens personale kan afse tid til sagen.  

 

 

 

Venlig hilsen 

 

Bestyrelsen  


